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            בס"ד
 
 

 לפרסום - 08/10/15פרוטוקול ישיבת ועד מקומי צופים מיום 
 
 

, לילך צלניק, זאב סימן טוב, מוטי חמבי,   , רן וייס חגי מאיר יצחק בסל,   נוכחים : 
 סימור לברט. 
 מזכיר הישוב  –משה באסה  

 
 12/08/15 –ו   03/08/15אישור פרוטוקולים מיום 

 
הפרוטוקולים אושרו ע"י    03/08/2015לציין כי נכחו בישיבה מיום  רן וייס וחגי מאיר מבקשים

 הועד המקומי. 
 

 דיווח מצב בבנק  
 

 91,411 -עו"ש  
 584,019 –פק"מ  

 
 )מרכז מסחרי(   21  –חניון במגרש פ 

 
בזק לבזיני על חשבונו החניון יהיה  בין  21  –הסביר בקשת היזם לפיתוח חניון במגרש פ   -משה 

כנגד הסכם חתום ואישור החניון במועצה תוך שמירה   –עד והמועצה  ציבור וישאר של הו 
 על ציביון ירוק במגרש. 

 
 החלטה 

הועד מאשר הצעת משה אך מבקש להוסיף להחלטה כי היזם יבצע פיתוח גינת משחק בשטח  
 מדרום לבזק ובחזית.  21-הנותר של פ 

 
 דיווח  –אולם ספורט 

 
סם מכרז ע"י המועצה דיווח על החלפת מנהל  יפור 2015דיווח כי בתחילת נובמבר  –משה 

 הפרויקט אורן פליטמן ומפקח חדש )גרגורי(. 
 המכרז יצא כפאושלי )הנחה מאומדן(. 

 
 החלפת בעלי תפקידים 

 
מבקש להודיע הודעה אישית מודה לכולם מציע את חגי כיו"ר ועד שיחליף אותו   -יצחק בסל 

 בתפקיד.
 

 אחד עם השני בדף חדש של תחילת שנה תומך בחגי.  לריב ונשליםחושב שכדאי שנפסיק   -רן 
 

רוצה להגיד ליצחק בסל תודה רבה על השנים שעשית למען הציבור רוצה לאחל לחגי   -זאב 
 הצלחה ותומך בהצלחת המהלך. 

 
מבקשת שתציע את עצמך )לחגי( ולמה אתה מתאים ? רוצה לדעת למה הפסקת להיות רכז   -לילך  

 נוער? 
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שנים של עשייה משותפת אני אומר שעוד יתגעגעו אליך ולא יודעים   8אחרי  –פונה לבסל   -מוטי 
 כמה עשית למען הישוב. ברמה האישית תחסר לי.

 
 יצחק מייצג פוליטיקה יפה ומקווה שחגי ילך בדרכו.  -רן 

 
 ריגשתם אותי ונהניתי מהעשייה היה כייף לעבוד איתכם.  -יצחק  

 
ת תפקיד רכז הנוער ? הסביר שהיה דין ודברים עם האחראיות על הנוער  למה עזבתי א -חגי  

 ותפיסת עולם שונה ולכם החלטתי לעזוב. 
 
 

 היום פעם ראשונה שידעתי שאתה חגי מועמד ליו"ר הועד.  -לילך  
 

 יצחק החליט לעזוב והוא פנה לכמה אנשים בנושא ולבסוף החליט להציע אותי.   -חגי  
בטתי רבות דיברתי עם החברים שהבטיחו לסייע לי וכמובן  לגבי התאמתי לתפקיד התל

שיש לי עוד הרבה מה ללמוד מכולם ואני אכנס לתפקיד עם הרבה ענווה בשנה האחרונה  
 נכנסתי לפעילות אינטנסיבית מבטיח ללמוד ולהשתפר כל הזמן. 

אני חושב שיצחק הוביל בעשרות השנים האחרונות קידם המון דברים והמגמה שלי  
 ך באותו קו. להמשי 

 
מדברים על דף חדש אבל זה נעשה בדרך אחרת אם ככה זה מתנהל אז כלום לא     -סימור 

 השתנה. 
 

 מי בעד חגי כיו"ר הועד המקומי.    –בסל  
 

 מציע את עצמי כיו"ר.  -חגי  
 

 הצבעה 
 חגי אושר ברוב קולות כיו"ר הועד. 

 
 מורשיי חתימה של הועד

 
 מציע לקבל החלטה כדלקמן :  -משה 

 
 י מאיר ישמש כמורשה חתימה של הועד המקומי צופים במקום יצחק בסל. חג

 שאר מורשיי החתימה ישארו ללא שינוי. 
 

 עד לכניסת חגי מאיר לתפקיד מורשה חתימה בפועל יצחק בסל ימשיך לשמש כמורשה חתימה. 
 

 החלטה  
 אושר ע"י הועד  


